
Referat fra AKT telefonmøde  den 29/2.24 

 

Deltagere: Joan,Irma,Joanna og Marianne 

 

Vi snakkede om at arrangere et Rallystævne i forbindelse med klubbens udstilling i Køge der løber 

af stablen i weekenden den 31/8 og 1/9. 

Irma spørger bestyrelsen og har snakket med Helle Hviid fra UU. 

Der er lavet et budget for den dyreste og billigste dommer ( som selvfølgelig kommer fra Sjælland) 

Rallyprøverne er åben for alle racer for at få fyldt godt op (Max 45) 

Irma vil køre til Køge. 

Dernæst fik vi lavet udvalgsberetning fra 2023 som skulle afleveres til best. 


